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Vragen voor het vragenhalfuur 
raad 20 april 2021 

 
Onderwerp:  

Kastanje bomen Stationsweg 

 

 

 

De DOP heeft vragen naar aanleiding van een artikel in het NoordHollands Dagblad m.b.t tot het 

kappen van de kastanje bomen  in de Stationsweg, ingezonden door de oud burgemeester van 

HHW. Wij delen de mening van de heer Evert Vermeer, dat een laan met meerdere boomsoorten 

geen echte laan meer is. 

 
1. Klopt het dat er na het kappen van de zieke Kastanje bomen, 5 verschillende 

boomsoorten worden aangeplant? 
2. Is het mogelijk om voor 1 boomsoort te kiezen, zodat het karakter van een Laan zoals de 

Stationsweg nu is, behouden blijft? 
3. Is er overleg geweest met de bewoners van de Stationsweg m.b.t. de boomsoort die 

wordt aangeplant? 
 
 
Carola van ‘t Schip 
Raadslid DOP 
 


